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Abstract (en)
[origin: WO2012097393A1] The invention relates to a rotary X-ray anode (10), which comprises a support body (14) and a focal track (16) formed
on the support body (14). The support body (14) and the focal track (16) are produced as a composite by powder metallurgy; the support body (14)
is made of molybdenum or a molybdenum-based alloy and the focal track (16) is made of tungsten or a tungsten-based alloy. In the subsequently
heat-treated rotary X-ray anode (10) at least a portion of the focal track (16) is present in a non-recrystallised and/or partially re-crystallised structure.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Röntgendrehanode (10), die einen Trägerkörper (14) und eine, auf dem Trägerkörper (14) ausgebildete
Brennbahn (16) aufweist. Der Trägerkörper (14) und die Brennbahn (16) sind pulvermetallurgisch im Verbund hergestellt, der Trägerkörper (14) ist
aus Molybdän oder einer Molybdän-basierten Legierung gebildet, und die Brennbahn (16) ist aus Wolfram oder einer Wolfram-basierten Legierung
gebildet. Dabei liegt bei der abschließend wärmebehandelten Röntgendrehanode (10) zumindest ein Abschnitt der Brennbahn (16) in einer nicht
rekristallisierten und/oder in einer teil-rekristallisierten Struktur vor.
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